
Referat fra styremøte i Kor é Vi, 04.10..21 
 
Tilstede: Eli Moe, Rolf A. Molland, Oddbjørg Smaadal, Nina E. Andresen, Audun 

Solheim, Tove Værnes. 
Sted: Kanalveien. 

 
1. Referat fra styremøte 06.09.21 er godkjent. 

 

2. Orienteringer. 
Eli orienterte om at korkrakkene er kastet. 

 
3. Økonomi: 

Det vil bli sendt ut påminnelse om høstens kontingent. 
Det har vært et bra år i Blondehuset.  Det forventes noen utgifter i løpet av 

høsten. Totalt sett er økonomien god. 
 

4. Blondehuset.  Avklaringer/veien videre: 
94 % av medlemmene (45 av totalt 48) har svart på spørreundersøkelsen i 

etterkant av medlemsmøtet. 
 Av disse ønsker 34 medlemmer en avslutning av Blondehuset, mens 11 

stemmer for fortsettelse. (71% nei, 23% ja, 6% ikke svart) 
(Et svar kom for sent og endret resultatet til 34 for avslutning og 12 for 

fortsettelse.  (71% nei, 25% ja, 4% ikke svart)). 

Styret tar undersøkelsen til følge da undersøkelsen er entydig.  Nina og Rolf 
går i dialog med Arboretet og Arboretets Venner.  Videre vil det bli gitt 

informasjon til medlemmene i koret at vi på bakgrunn av undersøkelsen vil 
avslutte vårt samarbeid med Arboretet om drift av kafeen i Blondehuset.   

Medlemmene blir først informert om beslutningen muntlig på korøvelse 06.10., 
deretter skriftlig.  Det sendes en skriftlig oppsigelse til Arboretet  innen 

01.11.21. 
Varelageret skal tømmes.  Isboksene skal fjernes nå i løpet av uke 40. 

 
5. Julekonsert:  . 

Julekonsert i Ytrebygda Kirke, 18.12.21 kl. 17.00.  Det undersøkes om 
mulighet for et gjestekor. 

 
6. Rekruttering: 

Det er naturlig med en tekst på hjemmesiden.  Nina undersøker med Belinda 

om det er spesielle stemmegrupper vi skal fremheve som aktuelle.  Saken tas 
opp igjen på neste styremøte. 

 
7. Eventuelt. 

Ingen saker. 
 

05.10.21. 
Tove (referent) 

 


